

إعلان الدعوة لحضور اجتماع الجمعية العامة غير العادية

يسر مجلس إدارة شركة عمان للمربطات ش.م.ع.ع (الشركة) ، دعوة المساهمين لحضور اجتماع الجمعية العامة غير العادية للشركة والمقرر عقده في تمام الساعة الثالثة من مساء يوم الاثنين الموافق 2020/6/29 وذلك عبر المنصة الإلكترونية لإنعقاد الجمعيات العامة والتي يمكنكم الدخول إليها عبر موقع شركة مسقط للمقاصة والإيداع (www.mcd.gov.om) ، وفي حال عدم اكتمال النصاب القانوني لانعقاد الجمعية ، سيتم عقد جمعية عامة غير عادية ثانية في تمام الساعة الثالثة من مساء يوم الاحد الموافق 2020/07/05 لمناقشة جدول الأعمال التالي:

1. دراسة تعديل النظام الأساسي للشركة وفق متطلبات قانون الشركات التجارية الصادر بالمرسوم السلطاني رقم 2019/18 والموافقة عليه (حسب المرفق)

وفقاً للنظام الأساسي للشركة وضوابط انعقاد الجمعيات العامة باستخدام وسائل التقنية الحديثة الصادرة من الهيئة نود أن نلفت عنايتكم إلى الآتي:

(أ) يحق للشخص الاعتباري دون غيره تفويض شخص طبيعي لحضور اجتماع الجمعية العامة والتصويت نيابة عنه من خلال وسائل التقنية على أن يكون لهذا الشخص الطبيعي رقم مستثمر بشركة مسقط للمقاصة والإيداع.

(ب) يبدأ التصويت على أي من البنود المطروحة على جدول الأعمال قبل تاريخ انعقاد الجمعية بمدة لا تزيد على ثلاثة أيام وحتى انتهاء عملية التصويت في يوم الاجتماع، وفي حالة تغيير رصيد المساهم بالزيادة أو النقصان فسيتم إلغاء عملية التصويت، يتعين عليه إعادة التصويت مرة أخرى في يوم اجتماع الجمعية.

في حالة وجود أية استفسارات يرجى الاتصال بالفاضل / سليمان عبد الله السالمي على هاتف رقم 24589140.



عن شركة عُمان للمربطات (ش.م.ع.ع)



INVETATION TO EXTRA ORDINARY GENERAL MEETING

The Board of Directors **Oman Refreshment Company (SAOG)** is pleased to invite the Company's shareholders to attend the company's Extra Ordinary General meeting to be held at 3 PM, on Monday, 29th June 2020, through the E-AGM platform, which could be accessed through Muscat Clearing and Depository Company's website (www.mcd.gov.om), or if it did not convene in the first appointment to be held on Sunday, 5th July 2020 at 3pm to discuss the following agenda:

- 1- To consider and approve the amendment of the articles of association of the company pursuant to the Commercial Companies Law issued by Royal Decree No. 18/2019 (as per the attachment).

Accordance with the Company's Articles of Association and the Rules for Convening General Meetings of Public Joint Stock Companies via Electronic Means, we would like to direct your attention to the following:

- A. Only juristic persons shall have the right to appoint a proxy to attend the general meeting and vote on their behalf via electronic means.
- B. Voting on any of the items tabled in the agenda shall start three days prior to the date of the general meeting and until the end of the voting process on the items presented on the meeting date, and if the number of shares of any shareholder has increased or decreased, the voting will be cancelled and the shareholder will be required to vote again on the date of the general meeting.

For further information please contact Mr. Sulaiman Abdullah Al Salmi, on phone No 2458 9140.



On behalf of Oman Refreshment Company SAOG

Oman Refreshment Company (SAOG)
PO Box 30, Postal Code: 111, CPO Airport, Sultanate of Oman
Tel.: 2458 9000, 2458 9100, Fax: +968 2458 9099
C.R. No. 1054406 - Industrial Licence No. 679
info@pepsioman.com www.pepsioman.com



Refreshment Centre
2459 6999

شركة عُمان للمطربات (ش.م.ع.ع)
ص.ب. ٣٠، الرمز البريدي : ١١١، البريد المركزي، المطار، سلطنة عمان،
هاتف : ٢٤٥٨٩٠٠٠، ٢٤٥٨٩١٠٠، فاكس: +٩٦٨ ٢٤٥٨٩٠٩٦
س.ت رقم ١٠٥٤٤٠٦ - السجل الصناعي رقم ٦٧٩

